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Raadsvergadering 27 mei 2025 
Schriftelijke vragen 
Agendapunt 09: Rapport Rekenkamer ‘Solide basis, blijvende uitdaging’ 
 
 

 
Geen vragen  
 
 
 
 

 
Geen vragen  
 
 
 
 
 

 
 
Geen vragen  
 
 

 
 
Vraag 1: 
pag.2 Aanbevelingen 3 en 5. Waarom kunnen we nu niet direct starten met betrekken raad (3), 
inwoners en bedrijven (5)? Het VTH plan 25-28 is immers nog niet vastgelegd. 
 
Antwoord: In de collegevergadering van 1 april 2025 heeft het college hert nieuwe VTH beleid 
vastgesteld. De intentie is altijd geweest om te wachten op de uitkomsten van het rekenkamer rapport. 
Doordat de doorlooptijd van het onderzoek langer is geweest dan voorzien is de keuze gemaakt om 
hier niet langer op te wachten. 
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Vraag 2: 
Raadsvoorstel antwoorden op de aanbevelingen: 
Pag.3 onder punt 3: het nieuwe VTH-beleid is afgerond. 
 onder punt 4: het nog vast te stellen VTH beleid 
Graag uitleg. 
 
Antwoord: Onder punt 3 wordt aangegeven dat door de lange doorlooptijd van het onderzoek van de 
rekenkamer het niet meer mogelijk is om de raad te betrekken. Zodra het VTH beleid opnieuw zal 
worden geactualiseerd zal de aanbeveling om de raad te betrekken worden meegenomen. 
 
Onder punt 4 wordt aangegeven dat de aanbeveling van de rekenkamer is overgenomen en al plek 
heeft gekregen in het nieuwe VTH beleid. 
 
 
 
 

 
 
Geen vragen. 
 
 
 
 

 
 
 
Geen vragen 


